
Mondelinge vragen – ENERGIESTRATEGIE HEERENVEEN 

Er zijn veel ontwikkelingen op het gebied van (duurzame) energie. Dat merken we ieder dag om ons 

heen, ook in Heerenveen. In de afgelopen maanden zijn er een aantal bijeenkomsten geweest met 

de raad in het kader van ‘versnelling duurzaamheid’. Het ‘Uitvoeringsprogramma duurzaamheid 

2015-2020’ – door de raad vastgesteld op 18 mei 2015, blijkt te worden ingehaald door de tijd. Uit de 

bijeenkomsten is gebleken dat er draagvlak is voor de ‘versnelling duurzaamheid’.  

Om nu te voorkomen dat we als raad ook worden ingehaald door de ontwikkelingen en de tijd heeft 

de CDA-fractie de volgende vragen:  

Kan het college een toelichting geven op de stand van zaken mbt het werkatelier ‘Sinnetafel’?  

Worden alle als ‘stakeholder’ genoemde partijen (in de brief van 20 april 2017) ook actief 

uitgenodigd om deel te nemen aan het werkatelier? 

Kan het college een toelichting geven op stand van zaken mbt het overleg met de Provincie en de 

regio Zuidoost Friesland over de hoeveelheid beschikbare hectares bedrijventerrein en het 

toekomstbeeld hierbij? 

In hoeverre wordt bij het werkatelier het werken volgens de duurzaamheidsladder als inzet 

gecommuniceerd met de stakeholders. Kan het college inzicht geven hoe de eerste 3 stappen van 

de ‘duurzaamheidsladder voor zon’ actief worden ingevuld? (er wordt een opsomming gegeven 

van wat er wel of niet is gedaan, maar hoe wordt er actief gestuurd op het werken volgens de 

duurzaamheidsladder?) 

Kan het college aangeven wat de (juridische) stand van zaken is van de locatie Zandwinput 

Oudehaske? 

Is het college bereid om samen met de raad een duurzaamheidsambitie voor Heerenveen te 

formuleren?  

De CDA-fractie zou graag zien dat in deze te formuleren duurzaamheidsambitie alle facetten van 

duurzaamheid mee worden genomen, en dat er daarbij ook meerdere mogelijkheden van 

plaatselijke energieopwekking mee worden genomen (zoals bijvoorbeeld geothermie, zonne-

energie, windmolens, energiebesparing en biomassacentrales). Kan het college aangeven of dit een 

haalbare opgave is en hoe dit in de tijd zou kunnen worden ingevuld? (10 oktober, dag van de 

duurzaamheid?) 

 

 


